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Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   
Kursledare = Stina Blomkvist 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2023-10-23   -   2023-11-13 
Antal svar 43
Studentantal 74
Svarsfrekvens 58 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 5
4: 15
5: 21
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,4 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 7
4: 7
5: 25
Har ingen uppfattning: 3



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,4 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 5
4: 14
5: 24
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,3 
Median: 5 

1: 1
2: 0
3: 7
4: 13
5: 22
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,1 
Median: 5 

1: 1
2: 4
3: 3
4: 9
5: 18
Har ingen uppfattning: 8

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 2
2: 1
3: 8
4: 11
5: 17



Har ingen uppfattning: 4

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 4
4: 6
5: 24
Har ingen uppfattning: 8

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 43 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 0
2: 4
3: 4
4: 7
5: 10
Har ingen uppfattning: 18

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 43 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 1
2: 2
3: 9
4: 6
5: 12
Har ingen uppfattning: 13

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 43 
Medel: 3,5 
Median: 3 

1: 2
2: 1
3: 5
4: 3
5: 5
Har ingen uppfattning: 27

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 43 
Medel: 3,5 
Median: 4 

1: 3
2: 0
3: 8
4: 7
5: 5
Har ingen uppfattning: 20

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 43 
Medel: 40,7 
Median: 36-45 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 0
26-35: 0
36-45: 38
≥46: 5
Har ingen uppfattning: 0

Egna frågor

13.   Har VFU perioden motsvarat dina förväntningar?

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 1
2: 1
3: 3

 



4: 21
5: 17
Har ingen uppfattning: 0

14.   Momentlistan är en lista avsedd att vara till stöd inför de arbetsuppgifter som en leg. djursjukskötare kan
komma att uföra i arbetslivet. Har den varit till din hjälp?

 
Antal svar: 43 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 1
2: 1
3: 6
4: 21
5: 14
Har ingen uppfattning: 0

15.   Diskussionsforumet har hjälpt mig reflektera över min VFU

 
Antal svar: 43 
Medel: 3,3 
Median: 3 

1: 4
2: 6
3: 14
4: 11
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

16.   Hur många timmar har du lagt ner på diskussionsforumet under kursen?

 
Antal svar: 43 
Medel: 6,3 
Median: ≤5 

≤5: 26
6-15: 14
16-25: 1
26-35: 0
36-45: 1
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 1

17.   Har VFU perioden gett dig värdefull kunskap och erfarenhet för dina framtida fortsatta studier och din
djursjukskötarroll?



 
Antal svar: 43 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 2
3: 0
4: 10
5: 31
Har ingen uppfattning: 0

18.   Har du något tips för hur kursen kan förbättras? 
Tack för din hjälp!

Kursledarens kommentarer
I år har glädjande nog 58% av kursdeltagarna besvarat kursutvärderingen – stort tack för det!

De verksamhetsförlagda kurserna skiljer sig från de övriga kurserna på programmet på så sätt att studenterna till
största delen befinner sig utanför SLU vilket ger upphov till stress. Trots detta är kursdeltagarna överlag
nöjda/mycket nöjda med VFU 2. Helhetsbetyget för VFU2 fick medelvärde på 4,3. Median: 4

Det framkommer olika kvalitéer på de olika placeringarna ute i landet detta arbetar vi med genom
handledarutbildning och utveckling av dessa, samt uppbyggande av handledarträffar.

Annat som kommit upp om VFU-klinikerna är det fördyrande som kan uppkomma gällande bl.a. bostad och/eller
långa (och dyra) pendlingsavstånd.

Gällande förkunskaper är det olika beroende på tidigare erfarenheter – vi startade förra året upp frivillig introdag där
man ledd av äldre kursare får träna på praktiska moment och samband med detta även kan få lite tips och råd inför
kommande VFU detta upplevs som positivt och något vi kommer erbjuda även nästkommande VFU. Här kan vi även
påminna om att KTC finns öppet för träning. Övrigt så hänvisar vi till att titta på tidigare kursers handouts.

Intressant att läsa gruppernas diskussionsforum. De flesta har sett att det är lärorikt att läsa om vad andra har för
tankar kring olika frågor i diskussionsforumet. Där har de kunnat dela erfarenheter och tips. Några studenter inte sett
något värde i diskussionerna och det kan delvis förklaras i hur i hur aktiva grupperna har varit i de olika
diskussionerna. En utvärdering och utveckling/ändring i detta moment diskuteras av kursledningen inför kommande VFU.

I år har vi även skickat ut en enkät till kursdeltagarna. Enkätverktyget Learning Experience Questionnaire (LEQ) har
vi använt för att på ett systematiskt och vetenskapligt sätt arbeta med kursvärdering och kursutveckling.
Svarsfrekvensen blev här lite lägre med 48 % men vi fick svar på fler frågor mer relaterade till just VFU kurserna.

Flera studenter säger sig ha varit för blyga i början och att de borde ha tagit för sig mer. Vissa har upplevt att de
haft för många olika handledare vilket gör det svårt med kontinuiteten. Det kan upplevas svårt för studenterna att ge
återkoppling eller påpeka brister till personal/handledare på VFU-kliniken. Men flera har ändå lyckats mycket bra
med just detta. Några få har inte fått chans att prova på (i eget tycke) tillräckligt många moment både för att
handledare inte tillåtit och att inte moment inte förekommit under deras VFU. De som fått prova flest moment har
varit de studenter som aktivt sökt sig dit (till den avdelningen) där särskilt intressanta fall förekommit (eller möjligen
blivit pushade att göra så). Förväntningarna har varit höga men rimliga och väl genomtänkta och visar generellt på
mycket hög ambition och motivation från studenternas sida. Många berättar om att de fått mycket bättre
självförtroende under VFU och att de kan mer än de tror men också att det är ok att inte kunna allt.

Inför nästa kurs ska kursledningen diskutera eventuella justeringar av arbetstid och hur detta ska rapporteras in
samt upplägg av skriftliga uppgifter. Uppdatering av momentlistorna sker kontinuerligt och dessa förmedlas då även
till klinikerna. Vi kommer fortsätta med introdagar samt även diskutera att lägga till en uppsamlingsdag.

Tack för alla fina, intressanta och kloka självutvärderingar, bra och intressanta diskussioner, beskrivande
klinikutvärderingar samt tips och kommentarer här i utvärderingen!

Hälsningar Stina



Studentrepresentantens kommentarer
43 studenter besvarade enkäten. Vilket är en mycket bra svarsfrekvens på denna kurs. Ett bra resultat i sig! Överlag
är de som svarat nöjda/mycket nöjda med VFU 2. Helhetsbetyget för VFU2 fick medelvärde på 4,3. Median: 4

Några av de genomgående ”teman” i svaren – oavsett fråga kan lyftas:

Klinikerna: VFU är ”klinikberoende” i det avseende att olika studenter upplever tiden alltifrån ”superbra” till – ”den
här kliniken borde inte få vara med”. Dels kan detta bero på studentens egna förväntningar, dels vad kliniken tror att
studenten ska göra. Bara titta på eller jobba näst intill självständigt.

Fråga 17: Högst betyg, fråga 17. Har VFU perioden gett dig värdefull kunskap och erfarenhet för dina framtida
fortsatta studier och din djursjukskötarroll? Antal svar: 43, Medel: 4,6, Median: 5 (1: 0, 2: 2, 3: 0, 4: 10, 5, 31)

Ett citat från skriftliga kommentarer lyfter detta bra:

”Den sista praktiken som varit jättebra har gett mig massor av kunskap och erfarenhet. De sämre praktikerna har
även de varit nyttiga i form av att utesluta vissa kliniker som potentiella framtida arbetsgivare. (5)”

Detta kan vara svårt att ändra på men troligen genom mer information till mottagande klinik vad VFU-tiden är till för
och att klinikerna väljer/har handledare som är motiverade att ta emot studenterna. Klinikerna måste förstå att detta
är era blivande kollegor i branschen. Ju bättre VFU-veckor = Desto bättre nya kollegor.

Diskussionsforum/uppgifter: Blandade synpunkter. Några tycker det varit givande andra inte. Diskussion på
kursstarten på kursen efter VFU;n var om man inte kan ha en seminarie-dag så klassen kan ”prata av sig” efter VFU
1 och 2. 

Momentlistan: Genomgående kommentar kring denna. (Men den är under omarbetning.) 

Ekonomi: Dubbelt boende och resekostnader stressar studenterna. Se över möjligheten till boendestöd som då
också kan leda till att CSN kan gå in och ge bostadsstöd.

Längre/mer/oftare: Flertalet svarande vill se mer praktik. Olika förslag på hur det ska kunna genomföras under hela
utbildningen åk 1- 3 ges.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

